
 
 

Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 11:e April 2024 kl. 19.00 

 
Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Jan Fröjd 

Kenth Gustafsson 

Christer Eriksson 

Magnus Hansson 

Niklas Kronstedt 

Johan Kronstedt 

Christian Viklund 

Hans Lindegren 

Fredric Wallsten 

Markus Nilsson  

Oscar Green 

 

Frånvarande:  
Lars Proos 

Fredric Wallsten 

 

Vid protokollet: Christian Viklund 

 

 

1. Mötet öppnas  
Mötet Öppnas. Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  
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2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  

 

3. Justeringsmän utses   
Magnus Hansson och Niklas Kronstedt valdes till attestanter. 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll, årsmötets protokoll, föredras av sekreterare Viklund. 

5. Ekonomi  

Balans på transaktionskontot är 491 218 kr. Placeringskontot har en balans på 795 483 kr. 
(2%). Styrelsen diskuterar att flytta pengarna till ett konto med bättre ränta.   

6. Skrivelser  

Inga skrivelser har inkommit till styrelsen. 

7. Medlemmar 

Malin Sandgren har avslutat sitt medlemskap. Stödjande medlem 829(?) Det saknas 
inbetalningar och vi påminner via vår Facebooksida.  

8. Klubbstugan 

Christer meddelar att klubbstugan är kvar. Vattnet är på och elen sätts på runt 21/4 innan 
första sjösättning. Ingen skadegörelse har skett under vintern (peppar, peppar).  

9.  Sommarhamnen 

Vattnet är på liksom i klubbstugan. Christer håller nära koll under närmaste tiden för att 
upptäcka ev läckage.  

Oscar berättar att 21 personer har anmält sig till städdagen. 21/4 sker det. Oscar påpekar att 
styrelsen också är välkomna att delta. Följande saker planeras; Måla stockar, markera 
parkeringsrutor, sopa slipers, skapa riktiga gränser, rensa ogräs, städa stugan, lägga i lilla 
båten och lilla bryggan (för fåglarna), lägga ut slangar, ev bygga ställning för fåglar till 
fågelbryggan.  

Oscar önskar vidare lite administrativa rättigheter vilket han skall få. Samt hjälp med 
hemsida. 

Oscar föreslår också ett autosvar från vår styrelsemail. Detta tittar vi (sekreterare Viklund) 
på. Vidare tittar vi på att aktivera funktionsmail. Dvs mail för funktion i styrelse istället för 
våra egna privata. Underlättar vid bytte av styrelsemedlemmar.  
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Vi pratar om att stänga kön varje år och starta om den varje år med liten årlig avgift. 
Förslagsvis startar vi om kön 1/3 varje år. Syfte är att ha en vital kö med båtsugna 
intressenter. Avgiften beslutas till 250kr/år.   

 

 

10. Vinteruppläggningsplatsen (samt sjösättning) 

Kenth meddelar att sjösättning ligger ute på hemsidan. Detta kommuniceras efter 
styrelsemötet av sekreterare Viklund genom facebook och via mail. Slamkryparna är i bra 
skick. Områdesansvarig Janne Westin har besiktigat ramperna. Kenth meddelar att det har 
varit bra med elkontakterna. Lapp på kabeln om man laddar och det har följts. Inga större 
störningar har skett i vinter enl utsago.  

Problemet med medlem 977  som har båten som legat kvar på Tegelhagen flera år kvarstår. 
Lars Proos får i uppgift att undersöka om vi kan begära handräkning av kronofogden. 

Ytterligare någon båt ligger kvar på vinterplatsen och problemet diskuteras. Speciellt 147 
ringer Ord Jan för att diskutera en lösning.  

Vidare meddelar Kenth att Tureberg skräpar ner. Jan och Kenth bokar en tid för att prata 
med dem. 

Vi har gjort en app som visar hur slamkryparna mår. Får att vi skall slippa få en överraskning 
på morgonen då de skall användas.   

11. Klubbholmen 

Värmdö kommun undrar om vi har papper på när vi har dispens för vårt torrdass med egen 
kompost. Styrelsen undersöker.  

Vidare pratar vi om att ta en sjötransport ut för virke och badtunna. Johan K ombesörjer att 
kolla pris på detta. Ritning skall tas fram på hur det skall se ut för styrelsen att godkänna.  

Få anmälda till arbetshelgen.  

12. SBU 

Årstämma har genomförts och de stora punkterna kring miljö och arrende. Vi pratar om 
kommunikationen med kommunen och diskuterar olika scenarion.  

13. Festkommittén 

VI diskuterar 60-årsfesten. Datum är satt och Bergendal är bokat. Vi diskuterar att fråga 
medlemmarna om gamla bilder etc ånyo. Vi diskuterar lösning för att samla bilder. 
Sekreterare Viklund tittar på lösning för att samla in film och bildmtrl. 

Vi önskar också att talare anmäler sig! 
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Vi diskuterar att kontakta Båtliv. I PR-syfte för vårt 60-årsjubileum.  

Ordf ålägger styrelsen också att sprida ryktet kring vårt 60-årsfest.  

Per Strandin, medlem nr 7 som också är vår första ordförande.  

Slamkryparmiddag planeras till 18/6.  

Kräftskivedatum sätts till 17/8.  

Midsommar är midsommar. 

14. Facebook 

Ordf Jan uppmanar till att dela mer på facebook när vi gör grejer, uppdaterar bryggor, drar 
el, vårstädar etc etc.  

Christian saknar admininlogg. Mari Littmark frågar vi om vi inte löser det själva.  
 

15. Hemsidan/Formulär 

Korrläsning sker, förbättringar och förslag emottages.  

16. Övrigt 

Inga övriga punkter. 

17. Nästa möte 

Sker i samband med slamkryaparmiddagen den 18/6.    

 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 
 

Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

 

Niklas Kronstedt   Magnus Hansson  
Attesterare    Attesterare 

 

 

 


